

著數動畫廊之承先啟後

先乘地鐵，後搭指定交通工具，
即有優惠；調轉搭都得！



接駁交通	轉乘優惠車程	每程節省
專線小巴14M	渣甸山 <—> 銅鑼灣站	\$0.5
專線小巴15M	康盛 <—> 寶琳站	\$0.5
專線小巴17M	翠林 <—> 寶琳站	\$0.5
專線小巴45M ¹	明愛醫院 <—> 長沙灣站	\$0.5
專線小巴54 ²	順天 <—> 彩虹站	\$0.3
專線小巴59M	翠屏邨 <—> 觀塘站	\$0.3 / \$0.5 ³
專線小巴79M	瓊東街 <—> 黃大仙站	\$0.3 / \$0.5 ⁴
專線小巴101M	西貢 <—> 坑口站	\$1.0
新大嶼山巴士37號	逸東邨 / 文東路 <—> 東涌站	\$1.0
新大嶼山巴士38號	逸東邨 <—> 東涌站	\$1.0
新大嶼山巴士N38號	逸東邨 <—> 東涌站	\$1.0

優惠細則：

1. 乘客地鐵由上述地鐵站出閘後，於1小時內轉乘上述巴士或小巴路線，票價優惠將扣除巴士或小巴車費時原價；或乘搭上述巴士或小巴路線後，於1小時內進入上述指定地鐵站轉乘地鐵，票價優惠將於地鐵出閘時自動扣除。
 2. 優惠只適用於成人八達通卡使用者，乘客必須使用同一張成人八達通卡轉乘上述巴士或小巴路線方可享用轉乘優惠。
 3. 如乘客剛以同一張成人八達通卡享用機場快線「免費地鐵接駁」，則不可同時享用轉乘優惠。
 4. 地鐵有限公司、新大嶼山巴士公司及專線小巴公司均保留隨時更改或終止上述轉乘優惠的權利，毋須事前通知。
- ¹ 45M的行走路線為明愛醫院 <—> 文州街，轉乘優惠只適用於明愛醫院 <—> 長沙灣站。
- ² 54的行走路線為順天 <—> 樂富，轉乘優惠只適用於順天 <—> 彩虹站。
- ³ 乘搭59M全日線經協和街每程可節省\$0.5，繁忙時間短線經福道每程可節省\$0.3。
- ⁴ 乘搭79M全日線每程可節省\$0.5，從翠園花園起的分段收費每程可節省\$0.3。

Enjoy fare discounts

when you interchange between
MTR and designated transportations!



Mode of Transport	Intermodal Fare Discount Route	Save With Every Trip
Green Minibus Route 14M	Jardine's Lookout <-> Causeway Bay Station	\$0.5
Green Minibus Route 15M	Hong Sing <-> Po Lam Station	\$0.5
Green Minibus Route 17M	Tsui Lam <-> Po Lam Station	\$0.5
Green Minibus Route 45M [*]	Caritas Hospital <-> Cheung Sha Wan Station	\$0.5
Green Minibus Route 54 ^{**}	Shun Tin <-> Choi Hung Station	\$0.3
Green Minibus Route 59M	Tsui Ping Estate <-> Kwun Tong Station	\$0.3 / \$0.5 [*]
Green Minibus Route 79M	King Tung Street <-> Wong Tai Sin Station	\$0.3 / \$0.5 ^{**}
Green Minibus Route 101M	Sai Kung <-> Hang Hau Station	\$1.0
New Lantao Bus Route 37	Yat Tung Estate / Man Tung Road <-> Tung Chung Station	\$1.0
New Lantao Bus Route 38	Yat Tung Estate <-> Tung Chung Station	\$1.0
New Lantao Bus Route N38	Yat Tung Estate <-> Tung Chung Station	\$1.0

Details of discount offer:

- After exiting the ticket gate of the above designated MTR stations, change to the designated bus / minibus routes within 1 hour and the fare discount will be applied to the bus / minibus fare; or after taking the above bus / minibus routes, interchange at the above designated stations within 1 hour and the fare discount will be automatically applied to the MTR fare.
- The intermodal discount will only be given to Adult Octopus Card users. Passengers must use the same Adult Octopus Card for the connecting journeys to enjoy the discount offer.
- The discount offer will not apply if passengers have just used the same Adult Octopus Card to enjoy the free MTR feeder service before or after an Airport Express ride.
- The MTR Corporation Limited, New Lantao Bus Company and Green Minibus Company reserve the right to alter or terminate the discount offer at any time without prior notice.

^{*} End-to-end journeys on route 45M is Caritas Hospital <-> Yu Chow Street, the fare discount applies only for the route Caritas Hospital <-> Cheung Sha Wan Station.

^{**} End-to-end journeys on route 54 is Shun Tin <-> Lok Fu, the fare discount applies only for the route Shun Tin <-> Choi Hung Station.

^{*} For route 59M, a \$0.5 discount will be offered on the normal route via Hip Wo Street throughout the day. A \$0.3 saving will be offered on the shorter peak hour route via Fuk Tong Street.

^{**} A saving of \$0.5 will apply to all end-to-end journeys on route 79M, while a \$0.3 saving will apply on the section journeys departing from Roylton Garden.



more time for life

